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Komisja Budżetowo-Finansowa 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2018-2023 
 

 

PROTOKÓŁ NR 51/23 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 26 października 2023 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 9 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji i lista gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o efektach współpracy Powiatu Zgierskiego z innymi samorządami w roku 

2023 w zakresie realizacji wspólnych zadań i inwestycji. 

3. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na LXVIII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji radny Rafał Antczak otworzył 51 posiedzenie Komisji.  

Następnie wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad pkt 4 w brzmieniu: 

„4. Zaopiniowanie projektu uchwały Zarządu Powiatu Zgierskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zgierz, 

położonej w gm. Zgierz, obręb Besiekierz Rudny.” 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia ze zmianą.   

 

Ad. 2 

Informacja o efektach współpracy Powiatu Zgierskiego z innymi samorządami w roku 2023 

w zakresie realizacji wspólnych zadań i inwestycji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 3 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/461/21 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2023. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Agnieszka Szymczyk przedstawiła projekt uchwały. 

Zgłosiła autopoprawkę, która polega na zwiększeniu wkładu własnego do zadania pn. 

„Modernizacja dróg i mostu na terenie Powiatu Zgierskiego” o kwotę 103 100 zł. Środki 

te zabezpieczono z zadań pn.: „Infrastruktura sportowa plus 2023” w związku  

z nieotrzymaniem dofinansowania w kwocie 60 000 zł i „Audyty i PFU dla budynków 

Powiatu Zgierskiego” w kwocie 43 100 zł. 

 

Radny Radosław Zaborowski zapytał, ile osób niepełnosprawnych pracuje w Starostwie 

Powiatowym, a ile powinno żebyśmy nie musieli płacić tej składki w związku  

z nieosiągnięciem wskaźnika zatrudnienia osób niepełnosprawnych.  
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Skarbnik oznajmiła, iż nie odpowie w tej chwili na to pytanie, musi to sprawdzić.    

 

Komisja przy 4 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/460/21 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2023-2037. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę polegającą na aktualizacji 

WPF związanej z autopoprawką w budżecie dotyczącą zadania inwestycyjnego pn. 

„Modernizacja dróg i mostu na terenie Powiatu Zgierskiego”.  

 

Komisja przy 4 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty,  

o której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r.  

o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 6 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia  

od usunięcia pojazdu. 

 

Wicestarosta Zgierski Dominik Gabrysiak przedstawił projekt uchwały.  

 

Radny Radosław Zaborowski był zainteresowany, jak procentowo wygląda wzrost tych 

wartości.  

 

Wicestarosta przekazał, że na jutrzejszej sesji projekt uchwały będzie szczegółowo 

przedstawiony.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Powiatu Zgierskiego  

w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska 

poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie Powiatu 

Zgierskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Mirosław Burzyński przedstawił projekt 

uchwały. 

 

Komisja przy 4 głosach za i 1 przeciw pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Ad. 4 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu Zgierskiego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  

w drodze darowizny nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zgierz, położonej  

w gm. Zgierz, obręb Besiekierz Rudny stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 50/23 z posiedzenia Komisji, które odbyło się  

28 września 2023 r. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Ad. 6 

Spraw różnych nie podnoszono. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 51 posiedzenia Komisji. 
 

Na tym protokół zakończono.     

Protokołowała           

          

Główny specjalista      Przewodniczący Komisji 

Wanda Komorowska         Budżetowo-Finansowej  

        

                   Rafał Antczak  

       


